
Brose Gent bv
Skaldenstraat 121 – A2
Haven 3230
9042 Gent
Belgien

Telefon: 	+32 9218 0888
Telefax: 	+32 9218 0889
E-Mail: 	 gent@brose.com

GPS-Koordinaten:
Länge: 3º 47‘ 20“ O
Breite: 51º 6‘ 48“ N

Aus Richtung Ostende kommend folgen Sie der A10 bis zum Autobahnkreuz Zwijnaarde und wechseln 
dort auf die A 14 von Lille Richtung Antwerpen. Von der A14 kommend wechseln Sie am Kreuz Destel-
bergen auf die R4 Richtung Zelzate. 

Aus Richtung Brüssel kommend verlassen Sie die A10 schon an der Ausfahrt Merelbeke und wechseln 
dort auf die R4 Richtung Zelzate.

Folgen Sie der R4 bis diese als Autobahn aufhört. Halten Sie sich nun rechts um an der T-Kreuzung in 
Richtung Middelburg / Zelzate / Haven 101-9990 abzubiegen. Fahren Sie weiter bis Sie zur Ausfahrt in 
Richtung Haven 3000-3990 / Havenbedrijf gelangen. Verlassen Sie nun die R4 und biegen Sie rechts 
ab auf die Skaldenstraat. Passieren Sie den Kreisverkehr und Sie finden Brose auf der linken Seite im 
„Business Park Ghent Port Site“.
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Brose Gent bv
Skaldenstraat 121 – A2
Haven 3230
9042 Ghent
Belgium

Tel: 	 +32 9218 0888
Fax: 	 +32 9218 0889
E-Mail: 	 gent@brose.com

GPS coordinates:
Longitude: 3º 47‘ 20“ E
Latitude: 51º 6‘ 48“ N

Approaching from Ostend, stay on the A10 as far as the Zwijnaarde interchange and then take the A14 
from Lille in the direction of Antwerp. Approaching from the A14, exit at the Destelbergen intersection 
and take the R4 towards Zelzate. 

Approaching from Brussels, leave the A10 at the Merelbeke exit and take the R4 towards Zelzate.

Stay on the R4 until you come to a T-junction, at which point the R4 is no longer classed as an ‘autoroute’. 
Keep in the right-hand lane that you can turn off towards Middelburg / Zelzate / Haven (port) 101-9990. 
Continue on this road (John F. Kennedylaan) until you reach the Haven 3000-3990 / Havenbedrijf exit, 
then leave the R4 and turn right onto Skaldenstraat. Go straight across at the roundabout and you will 
come to Brose on the left-hand side in the ‘Business Park Ghent Port Site’.
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